
 
 

SPØRGSMÅL NR.  S 433 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Økonomi- og erhvervsministeren 

Dato: 19. november 2008 

Stillet af: Morten Messerschmidt (DF) 

Finder ministeren det betryggende og acceptabelt - og kan ministeren i givet 

fald oplyse årsagen hertil - at EU nægter at give offentligheden adgang til 

dokumenter i forbindelse med anti-pirataftalen ACTA? 

(Spm. nr. S 433). 

Begrundelse 

Der henvises til omtalen af sagen i Computerworld,  

http://www.computerworld.dk/art/48879?a=newsletter&i=2123, hvoraf det 

fremgår, at EU finder, at »det kan skade vores forhandlingsposition, 

besværliggøre forhandlingerne og påvirke forholdet til trediepart«, mens 

NGO'en Foundation for a Free Information Infrastructure (FFFII) anfører, »at 

traktaten vil give patenthavere mulighed for at afpresse virksomheder, 

undergrave adgangen til billig medicin, overvågning af alle borgeres 

internetkommunikation og kriminalisere peer-to-peer fildeling«, hvilket 

spørgen finder lidet betryggende. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 19. november 2008 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på dfmome@ft.dk, 

dfspje@ft.dk og til Lovsekretariatet 

på lov@ft.dk. 
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